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ZacznÄ™ od tego, Å¼e jako delegat na zjazd sprawozdawczy Polskiego ZwiÄ…zku JeÅºdzieckiego
gÅ‚osowaÅ‚em za przyjÄ™ciem sprawozdania zarzÄ…du za rok 2019 i za przyjÄ™ciem
sprawozdania finansowego za tenÅ¼e rok. ZwÅ‚aszcza stan finansów PZJ jest bardzo dobry. Nie
sposób nie przyznaÄ‡, Å¼e prezes Jan SoÅ‚tysiak &ndash; bo to gÅ‚ównie jego zasÅ‚uga &ndash;
potrafi zapanowaÄ‡ nad finansami. Potrafi utrzymaÄ‡ dyscyplinÄ™ wydatków, a takÅ¼e wie, jak i
na czym zarabiaÄ‡. PokazywaÅ‚ to wiele lat w swoim klubie, pokazuje teraz na nieÅ‚atwym
podwórku PZJ. Ukoronowaniem tego jest zakup posesji w Warszawie (na ul. Gilarskiej), która
bÄ™dzie nowÄ… siedzibÄ… biura PZJ. To co od dawna byÅ‚o marzeniem Å›rodowiska, a
zwÅ‚aszcza Marcina Szczypiorskiego, który jako wieloletni pracownik PZJ na róÅ¼nych
stanowiskach zabiegaÅ‚, aby najpierw zgromadziÄ‡ odpowiednie fundusze, a potem zamieniÄ‡ je na
wÅ‚asny lokal &ndash; teraz, po wielu latach stanie siÄ™ faktem. Pracownicy majÄ… zaczÄ…Ä‡
urzÄ™dowaÄ‡  w nowej siedzibie od 2 listopada.

MówiÄ…c nieco górnolotnie, prezes SoÅ‚tysiak wystawiÅ‚ sobie tym faktem pomnik. Ale na tym
pomniku pojawiÅ‚y siÄ™ rysy.Jak teraz widaÄ‡, pan prezes miaÅ‚ plan, aby uzbieraÄ‡ na nowÄ…
siedzibÄ™, od dawna, ale realizowaÅ‚ go, m. in. konsekwentnie zaciskajÄ…c pasa i skÄ…piÄ…c
pieniÄ™dzy na akcje czysto sportowe, nie dzielÄ…c siÄ™ swoimi zamiarami z nikim. Nawet
pozostali czÅ‚onkowie zarzÄ…du do jakiegoÅ› momentu nie wiedzieli o jego planach, a nawet o
podjÄ™tych juÅ¼ krokach. DrugÄ…, istotniejszÄ… rysÄ… jest arogancja. Umowa notarialna na
zakup nowej siedziby zostaÅ‚a podpisana przez dwoje czÅ‚onków zarzÄ…du 30 lipca, a Å›rodowisko
jeÅºdzieckie w osobach delegatów na zjazd, dowiedziaÅ‚o siÄ™ istotnych szczegóÅ‚ów dopiero w
MÅ‚odzikowie 16 wrzeÅ›nia. Te szczegóÅ‚y byÅ‚y zresztÄ… prawie &bdquo;wyduszane&rdquo; z
prezesa przez delegatów. OczywiÅ›cie, wiadomoÅ›Ä‡ o zakupie nowej siedziby krÄ…Å¼yÅ‚a juÅ¼
wczeÅ›niej w Å›rodowisku, ale byÅ‚o peÅ‚no znaków zapytania i obaw. Dopiero na zjeÅºdzie
dowiedzieliÅ›my siÄ™ oficjalnie, Å¼e na zakup nowej siedziby nie zostaÅ‚y zaciÄ…gniÄ™te
Å¼adne kredyty (których spÅ‚acanie spadÅ‚oby na kolejny zarzÄ…d), ani nie doÅ‚oÅ¼yli siÄ™
Å¼adni sponsorzy (co z kolei mogÅ‚oby uzaleÅ¼niaÄ‡ PZJ od tychÅ¼e darczyÅ„ców). Rozumiem,
Å¼e póki sprawa nie staÅ‚a siÄ™ faktem pod wzglÄ™dem prawnym, trudno byÅ‚o o niej
informowaÄ‡ opiniÄ™ publicznÄ…. Jednak kiedy juÅ¼ zostaÅ‚a podpisana umowa notarialna, co
staÅ‚o na przeszkodzie, aby poinformowaÄ‡ Å›rodowisko jeÅºdzieckie za poÅ›rednictwem strony
internetowej PZJ, albo za pomocÄ… wywiadu udzielonego któremuÅ› z portali jeÅºdzieckich? Nie
pozwoliÅ‚a na to arogancja. Bo poinformowanie o tak waÅ¼nym i interesujÄ…cym wszystkich
wydarzeniu nie byÅ‚a kwestiÄ… dobrej woli. ByÅ‚a obowiÄ…zkiem. Kierowanie PZJ to nie tylko
dobre zarzÄ…dzenie tym ciaÅ‚em, to takÅ¼e rzetelne informowanie Å›rodowiska o podejmowanych
dziaÅ‚aniach. A brak odpowiedniej komunikacji ze Å›rodowiskiem jest arogancjÄ… wÅ‚adzy. Jan
SoÅ‚tysiak znany jest ze swego obcesowego traktowania innych. Jak sam rozpowiada, nie bÄ™dzie
kandydowaÅ‚ na kolejnÄ… kadencjÄ™, wiÄ™c moÅ¼e mu nie zaleÅ¼eÄ‡ mu na tym, co o takim
postÄ™powaniu bÄ™dÄ… sÄ…dziÄ‡ ci, którzy za rok bÄ™dÄ… gÅ‚osowaÄ‡ nad wyborem
nowego prezesa. Ale dziwiÄ™ siÄ™ pozostaÅ‚ym czÅ‚onkom zarzÄ…du, zwÅ‚aszcza tym, którym
marzy siÄ™ reelekcja. ZrobiÄ‡ coÅ› korzystnego dla Å›rodowiska, a potem traciÄ‡ czÄ™Å›Ä‡
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punktów, jakie siÄ™ za to naleÅ¼Ä…, przez aroganckie potraktowanie tegoÅ¼ Å›rodowiska, to kroki
delikatnie mówiÄ…c nierozwaÅ¼ne. A propos wyborów za rok. To kolejny przykÅ‚ad na
arogancjÄ™. Tzw. ustawa covidowa daje zwiÄ…zkom sportowym moÅ¼liwoÅ›Ä‡ przedÅ‚uÅ¼enia
kadencji wÅ‚adz o rok, by wybory odbyÅ‚y siÄ™ po igrzyskach olimpijskich w Tokio, które zostaÅ‚y
przesuniÄ™te na 2021 rok. RozsÄ…dny krok, bo pozwala na ocenÄ™ efektów dziaÅ‚ania wÅ‚adz
zwiÄ…zków sportowych dopiero po najwaÅ¼niejszym wydarzeniu sportowym kaÅ¼dego czterolecia
(a w tym wypadku piÄ™ciolecia), jakim sÄ… igrzyska olimpijskie. I nic dziwnego, Å¼e zarzÄ…d PZJ
teÅ¼ idzie tÄ… drogÄ…. Ale w którym momencie siÄ™ na to zdecydowaÅ‚? Chyba nie w dniu
zjazdu? WiÄ™c dlaczego siÄ™ o tym oficjalnie dowiadujemy dopiero na zjeÅºdzie
sprawozdawczym? Dlaczego nie zostaliÅ›my o tym poinformowani wczeÅ›niej, kiedy taka decyzja
zapadÅ‚a. PowtórzÄ™ to co napisaÅ‚em chwilÄ™ wczeÅ›niej &ndash; poinformowanie o tym nie jest
kwestiÄ… dobrej woli. Jest obowiÄ…zkiem. Nie przekazanie tej waÅ¼nej informacji wówczas, kiedy
taka decyzja zapadÅ‚a, jest objawem arogancji. Na zjeÅºdzie delegaci duÅ¼o czasu poÅ›wiecili
zjawisku, nazwijmy je: xxx. Chodzi o te denerwujÄ…ce komunikaty typu, Å¼e jakiemuÅ› klubowi
przedÅ‚uÅ¼ono certyfikat bo speÅ‚nia warunki, co polega m.in. na tym, Å¼e szkolenie prowadzi:
xxxxxxxxxx &ndash; Trener II klasy z aktualnÄ… licencjÄ…; podpisane oÅ›wiadczenie szkoleniowca
&ndash; wÅ‚aÅ›ciciel oÅ›rodka; xxxxxxxxxx &ndash; Instruktor Sportu z aktualnÄ… licencjÄ…;
podpisane oÅ›wiadczenie szkoleniowca &ndash; wspóÅ‚praca na podstawie umowy o pracÄ™ oraz
xxxxxxxxx &ndash; Instruktor Szkolenia Podstawowego z aktualnÄ… licencjÄ…; podpisane
oÅ›wiadczenie szkoleniowca &ndash; wspóÅ‚praca na podstawie umowy o pracÄ™. Ja pozwoliÅ‚em
sobie podczas zjazdu na wyraÅ¼enie negatywnej oceny faktu, Å¼e zarzÄ…d nie zrealizowaÅ‚
uchwaÅ‚y nr 24 z poprzedniego zjazdu. ChodziÅ‚o o umieszczanie imienia i nazwiska osób
ukaranych dyscyplinarnie w sprawozdaniach zarzÄ…du. Uzasadnienie tego kroku, zawarte w
sprawozdaniu merytorycznym zarzÄ…du PZJ, liczy blisko 5 stron. SÄ… to dÅ‚ugie, skomplikowane,
napisane prawniczym jÄ™zykiem wyjaÅ›nienia, które wiÄ™cej mÄ…cÄ… niÅ¼ wyjaÅ›niajÄ….
Przede wszystkim zaÅ› obrazujÄ… pewne niepokojÄ…ce zjawisko. Prawnicy majÄ… zarzÄ…dowi
doradzaÄ‡, ale decyzje ma podejmowaÄ‡ zarzÄ…d. WÅ‚adza wykonawcza nie moÅ¼e staÄ‡ siÄ™
zakÅ‚adnikiem prawników, zwÅ‚aszcza takich o zajÄ™czych sercach. Tymczasem, przynajmniej w
tym obszarze, czyli RODO w PZJ, jesteÅ›my Å›wiadkami zjawiska, Å¼e intepretowanie RODO w
sposób na wyrost bojaÅºliwy, sprawia, Å¼e niektóre komunikaty i niektóre decyzje stajÄ… siÄ™
karykaturÄ… rzÄ…dzenia. A o tym, Å¼e taka polityka braku transparentnoÅ›ci odpowiadaÅ‚a
czÅ‚onkom zarzÄ…du, najlepiej Å›wiadczy fakt, Å¼e w protokoÅ‚ach z zebraÅ„ zarzÄ…du wyniki
gÅ‚osowaÅ„ byÅ‚y podawana tylko w wymiarze liczbowym; ile gÅ‚osów &bdquo;za&rdquo;, ile
&bdquo;przeciw&rdquo;, ale tego, kto jak gÅ‚osowaÅ‚, nie mogliÅ›my siÄ™ dowiedzieÄ‡. A
tymczasem, jak siÄ™ okazaÅ‚o podczas tego zjazdu, pan prawnik stwierdziÅ‚, Å¼e akurat w tym
wypadku moÅ¼na podawaÄ‡ z imienia i nazwiska, kto jak gÅ‚osowaÅ‚. I tak majÄ… teraz
wyglÄ…daÄ‡ protokoÅ‚y z zebraÅ„ zarzÄ…du. SwojÄ… drogÄ… nie sposób zrozumieÄ‡, Å¼e w
komunikacie o certyfikowaniu klubu nie moÅ¼na podaÄ‡ nazwiska zatrudnionego tam trenera, a w
protokole z zebrania zarzÄ…du moÅ¼na podaÄ‡ imiÄ™ i nazwisko czÅ‚onka zarzÄ…du i to, jak w
danej sprawie gÅ‚osowaÅ‚. Gdzie tu logika, gdzie sens? Na zakoÅ„czenie apel do wÅ‚adz PZJ
&ndash; mniej arogancji, wiÄ™cej transparentnoÅ›ci przez ten rok, jaki pozostaÅ‚ obecnemu
zarzÄ…dowi. BÄ™dzie to korzystne i dla czÅ‚onków zarzÄ…du, i caÅ‚ego Å›rodowiska
jeÅºdzieckiego.Marek Szewczyk
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